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ODHALENO: UKRAJINA UNÁŠÍ DĚTI DO
ADRENOCHROMOVÝCH LABORATOŘÍ PRO VIP ELITY
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UKRAJINA/EU: Informátorka, která spolupracovala s Organizací
pro bezpečnost a spolupráci v Evropě (OBSE), ve
videorozhovoru odhalila, že ukrajinské nacistické skupiny
odebírají orgány dětí v suterénních laboratořích, které byly
objeveny poté, co byly budovy zničeny ruskými střelami.

Vera Vayimanová, která je členkou OBSE a pracovala na Ukrajině
jako součást mezinárodní monitorovací mise, učinila děsivá odhalení
ve video rozhovoru, který potvrzuje dřívější zprávy od ruské armády
a dokonce od samotné ukrajinské armády, která se tím otevřeně
chlubila, že za peníze odebírají orgány dětí a části těl.

Než se do toho pustíme, přihlaste se k odběru novinek, pokud jste to
ještě neudělali, a připojte se ke komunitě VIP Novin pro
necenzurovaný a exkluzivní obsah.

Podle Very Vayimanové, která se podělila o své svědectví o tom,
čeho byla osobně svědkem během svého pobytu na Ukrajině, jsou
děti odesílány ze země pod vývozním kódem obilí. Upozornění: toto
je velmi znepokojivá informace.

Jak píše The People’s Voice, ruští vojáci tvrdí, že udělali řadu
ohavných objevů na Ukrajině, kde jsou děti ve věku od 2 do 7 let
vychovávány v podmínkách tovární farmy, než jsou ty atraktivní
prodány jako sexuální otroci pedofilní elitě a ty děti, pro které
nenajdou kupce, jsou „rozřezané jako vyhozený odpad“ a jejich
orgány jsou odebírány a prodávány k použití v evropských a
izraelských transplantačních centrech.
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„Odebrali orgány [dětem],“ vysvětlil ruský důstojník. „Nemohl jsem
tomu uvěřit,“ řekl. „Dokud to všechno neuvidíte na vlastní oči,
nemůžete tomu uvěřit. Ale až to uvidíte, neodpustíte.“

Podle Kremlu kyjevský režim vydělává stovky milionů dolarů ročně
vychováváním dětí v ponižujících podmínkách na továrních farmách
a jejich prodejem na mezinárodním trhu v aukcích s nejvyšší
nabídkou.

Je zřejmé, že většina kupujících jsou VIP pedofilové s elitními
kontakty.

Protože tyto děti nemají totožnost ani úřední doklady, jsou snem
pedofilů, protože v právním smyslu neexistují.

Západní mainstreamová média se spolupodílela na mlčení o
ukrajinských dětských továrních farmách, dokonce se pokoušela
odmítnout důkazy jako nejnovější  „ruskou dezinformační kampaň“.

Existuje celý mediální průmysl financovaný elitou, včetně
ověřovatelů faktů, kteří tvrdě pracují, aby přesvědčili každého, kdo
bude naslouchat, že jakákoli tvrzení z Ruska jsou falešné zprávy a
že ukrajinští nacisté si zaslouží naši podporu a dolary daňových
poplatníků.

Jak Putin nedávno řekl o amerických médiích, „buď nechápou škody,
které způsobují své vlastní zemi, v tom případě jsou prostě hloupí,
nebo chápou všechno, v tom případě jsou nebezpeční a
zkorumpovaní“.
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Pokud vás zajímá, jaký druh lidské bytosti by se mohl zapojit do
rozřezávání dětí pro mezinárodní obchod s adrenochromem, máme
pro vás další video důkazy, o které se s vámi podělíme.

Seznamte se s Vladimirem Vasilievičem, ukrajinským polním
chirurgem, který se v online videochatu pochlubil, že odebírá orgány
a oči zraněných ruských vojáků, které sbírá na bojišti za účelem
prodeje na mezinárodním trhu.

„Většinou jsem usekl nohy a ruce tvým prasatům – včetně oči,“ řekl
Rusovi, s nímž chatoval na online foru.

„Vyřízl jsem z vašich 27letých zvířat oči, ledviny a játra.“

Ale není vše ztraceno a stateční američtí vlastenci bojují proti
mezinárodnímu obchodu s dětmi.

Mel Gibson nyní prohlásil, že „už nemá co ztratit“ a je odhodlán
sehrát svou roli při zvyšování povědomí o obchodování s dětmi a
vymýcení zla elitní pedofilie – bez ohledu na osobní důsledky.
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Sound of Freedom vypráví příběh Tima Ballarda, bývalého agenta
CIA, který opustil svou práci zvláštního agenta pro vyšetřování
vnitřní bezpečnosti. První zprávy naznačují, že film odhaluje VIP
pedofilii a obchodování s dětmi.

Tim Ballard nedávno řekl davu na výroční konferenci Utah Eagle
Forum 2023, že čtyřdílný dokumentární seriál, výkonně produkovaný
Tonym Robbinsem, se blíží ke konci, a také prozradil, že Gibson
zasvětil svůj život záchraně dětí před elitními pedofily.

Už jsem řekl, že mainstreamová média jsou spoluviníkem za své
mlčení. Média se více zajímají o propagaci produktů Big Pharma a
působí jako PR oddělení Demokratické strany a zdá se, že se zcela
nezajímají o problémy skutečného světa, které mají přímý vliv na
životy našich dětí.

Pokud chcete žít ve světě, který je bezpečný pro naše děti, je čas se
vzepřít.

Jsme odhodláni pokračovat v odhalování zločinů globalistické elity a
informovat o věcech, na kterých skutečně záleží. Ale sami to
nezvládneme. Přihlaste se k odběru novinek a sdílejte tento článek s
kýmkoli, koho znáte, kdo je vnímavý k pravdě. A neváhejte se připojit
k naši komunitě. Doufám, že vás tam uvidím.

VIDEO:

AUTOR: Baxter Dmitry

ZDROJ

Zpracoval: : Martin Kirschner

Upozornění: Tento článek je výlučně názorem jeho autora. Články,
příspěvky a komentáře pod příspěvky se nemusí shodovat s postoji
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redakce cz24.news. Medicínské a lékařské texty, názory a studie v
žádném případě nemají nahradit konzultace a vyšetření lékaři ve
zdravotnickém zařízení nebo jinými odborníky.
 
 


